
 
 

Interpellation S – Hur ser planen ut för bättre lymfödemvård i Gävleborg? 
På regionfullmäktige den 20 september 2023 ställde undertecknad frågan: Varför behandlas 

inte lymfödem med massage i Region Gävleborg? 

 

Svaret jag fick var att Region Gävleborg tidigare erbjudit detta, men att man idag istället har 

valt att lägga resurser på behandlingsinsatser som har starkare vetenskapligt stöd. Samtidigt 

säger ordförande för hälso- och sjukvården (HSN) att SD, M, KD och Sjukvårdspartiet kommer 

att lägga ”fortsatt fokus på kvinnosjukvården” samt att ”kvinnors sjukdomar och åkommor där 

både lymf- och lipödem ingår behöver prioriteras både vad gäller ekonomiska medel och 

forskning.” 

 

Efter detta svar har såväl budget som årsplan för hälso- och sjukvårdsnämnden utarbetats. Trots 

löftet om satsningar på kvinnors sjukdomar, forskning och behandling av lymf- och lipödem 

kan jag inte finna några skrivningar som tydligt anger att det ska satsas på detta vad gäller 

ekonomiska medel och forskning. 

 

Jag ställer därför följande frågor till ordf HSN: 

1. Hur ser planen ut för bättre lymfödemvård i Gävleborg? 

2. Hur ser prioriteringen ut vad gäller ekonomiska medel och forskning om kvinnors 

sjukdomar där både lymf- och lipödem ingår? 

3. Hur mycket extra medel är avsatt i budgeten för prioritering och forskning om kvinnors 

sjukdomar med fokus på lymf- och lipödem? 
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